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Protokół |]r 21202|
z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich
odbytego w dniu 12 marca 202I roku.

' Ad pkt 1.

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczqcy Bogusław Bar1os i na
wstępie powitał wszystkich członków.
Stwierdził on, Żę na stan 5 członków zgodnie z Iistq obecności w posiedzeniu
udziałbierze 4, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.
Na posiedzeniu nieobecna była radnaElżbieta Sliwińska.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.
Następnie Przewodniczący Komisj i powitał:

- Z-cę Wójta Gminy Krzysztofa Bajora
- Sekretarza Gminy Barbarę Badelską
- Prezesa GLKS-u Huberta Szymczyka
- Przęwodniczqcego Rady Gminy Piotra Gonerkę
- Dyrektor PSP w Czermnie Mariannę Michaisk4
- Dyrektor PSP w Fałkowie Mirosławę Palus
- Księgowę ds. oświaty Haiinę Soboń

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu.

Ad pkt 2.

Przewodnicz4cy Komisji zapoznat zebranych z proponowanym
porzędkiem posiedzenia, do którego nie było uwag. Komisja więc jednogtośnie
przyjęła proponowany porzqdęk w następujęcym brzmieniu:
1. otwarcie posiedzęnia i stwierdzęnie quorum.
2. Przyjęcie porzqdku posied zęnia Komisj i.
3.Przyjęcie protokołu z posiedzeniaKomisji odbyego w dniu 26 stycznia

2021 roku.
4.Przędstawienie sprawozdaniaz wysokości średnich wynagrodzennauczycieli

naposzczególnych stopniach awansu zawodowego w roku poprzednim.
5. Zapoznanie się Ze Sprawozdanięmz działalności Gminnego Ludowego Klubu

Sporlowego 2a2020 rok.
6. DziałaIność jednostek ochotniczych Straiy Pozarrrych na teręnie gminy i stan

przygotowania do akcji ratowniczych.
7. Sprawy roine.
B. Zakonczęnięposiedzenia. s
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Porzędek posiedzenia stanowt załącznik nr 3 do protokółu.

Ad pkt 3.

Komisja jednogłośnie przyjęła protokoł z poprzedniego posiedzenia
Komisji odbytego w dniu 26 stycznla})}Lroku nie wnoszęa żzadnych uwag.

Ad pkt 4.

Prowadz4cy w tym punkcie poprosił o zabranię głosu Księgowę ds.

oświaty Halinę Soboń, która przedstawiła sprawozdantę z wysokości średnich

wynagrodzęn nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego

w roku 2020, Do sprawozdanl'a nie było uwag' stanowi ono za|ącznik nr 4 do

protokółu.

Przewodniczqcy RG zwracajqc sie do Dyrektorów szkół zapytał', czy chcę ccis

dodaó do przedstawionej informacji, lub tez przedstawić radnym inne sprawy

zwi4zane ze szkoł'q,

W tym miejscu głos zabrała Dyrektor PSP w Fałkowie, która powiedziaŁa, ie
klasy młodsze uczą się w budynku po gimnazjum natomiast w budynku SP trwa

remont' w chwili obecnej szkoła jest malowana' pracę przebiega1q zgodnie
z planem.

Dyrektor Marianna Michalska powiedziaŁa, Że w szkole w Czermnie remont jest

na ukończeniu, prowadzone S4 prace wykończeniowe wewn4ttz budynku.

ostatnio został uruchomiony nowy piec do ogrzęwania szkoły (piec na pelet).

W s-kole jest ciepło, ogrzęwanie się sprawdza.

Ad pkt 5.

Prowadzqcy w tym punkcie poprosił o zabranie głosu Prezesa Gminnego

Ludowego Klubu Sportowego w Fałkowie Huberta Szymczyka, który odczytał

szczegół'owe Sprawozdanię z dztałalności GLKS w Fałkowie za2020 rok.

Do sprawozdanianie było uwag' stanowi załączniknr 5 do protokółu.

Będ4c pTZy głosie prezes poinformował' Że udało się klubowi sposobem

gospodarczym zamontować słupki do piłkochwytów na stadionie w Fałkowie
i w zwraca się Z prośbą do komisji o akceptacje wydatkow zwtqzanych

z zakupem siatki do piłkochwytow. Komisja jednogłośnie ptzychyliła się*do



prośby ptezesa w Sprawie zakupu siatki. W tym celu kiub ze swej strony

deklaruje wycięcie zakrzaczeń poza boiskiem i prosi Urzqd Gminy
o wywiezienie wyciętych gałęzi t zaWzaczen.

obecny na posiedzeniu Z-ca Wójta Krzysztof Bajor obiecał pomoc przy
wywiezieniu wyciętych zarośli i poprosił o wcześniejsze uzgodnienie terminu
tych robót' by moŻna było od razu podstawić ciqgnik Z przyezep4'

a w późniejszym terminie wynajęcia pojazdu tzw, ,,zv,,ryikI,, do podpięcia tej

siatki.
Następnie prezes poinformował' ie 6 marca br. skończyła się umowa zawatta
pomiędzy Klubem GLKS w Fałkowie, a Gminę Fałków na uŻyczenie stadionu

w Fałkowie, prosi więc o przygotowanie ponownie takiej umowy.
Następnie prezes poprosił o przywiezie około trzęch prz>rczep piasku na boisko
do siatkowki plazowej w Fałkowie.

Ad pkt 6.

. 
" 

PI'o*u dzqcy. Pppro s ił o gło s radne go Grzegorza Zganiacza, który Zar azem
pełni funkcję K-omendanta Gminnego Zwi4zku ochotniczych StraŻy Pozarnych
Rzeczpospolitej Polskiej w Fałkowie o przedstawienie informacj i z działalności
jednostek z terenu gminy za rok 2020 oraz stanie przygotowania jednostek do

działan w 2021 roku. Do sprawozdania nie było uwag i stanowi załącznik nr 6
do protokótu.

Ad pkt 7.

Jako pierwsza zabrała głos radna Maryla Domańska' która pełni funkcję
sołtysa wsi Czermno-Kolonia. Radna zwrociŁa uwagę' ie zb1t" poźno posĄ
w teren zawiadomienia o zmianię opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi. J.j sołectwo dostało zawiadomienia 8 marca' podczas kiedy
termin opłaty wynosi 15 marca. Niektórzy juz wcześniej popłacili raty nie
wiedzqc o zmianach, mieli przez to pretensje do radnej o Zbyt późne
powiadamianie.

odpowie dzi udzięliła S ekretarz Gminy B arabara Badelska wyj aśni a1ąc, ie
pracownik ptzej$ te zadanta z końcem stycznia bieŻ4cego roku i zanim się
zapoznał z programem i działaniami na tym stanowisku, to trochę czasu
uptynęło.

Będ4c przy głosie Sekretarz Gminy zapoznała radnych z pismern
Komendanta Powiatowej Policji w Końskich, zwtacającym się z prośbę
o udzielenie dotacji na zakup pojazdu słuzbowego. Poproszono o dotacje na cel
w wysokości 14 000 zł. Komisja jednogłośnie ,,Za,, zagłosowała by udzie$ić



policji tej dotacji. Następnie Z-ca Wójta przedstawił pismo Komendanta
Państwowej Powiatowej Straiy PoŻamej w Końskich, ktory rownieŻ zwrócił się
zptośbqo udzielenie dotacji nazakup pojazdu straŻackiego w wysokości 20.000
zł. Komisja zagłosowata 3 głosami ,,Za,, i 1 wstrzymujęcym się za tym, by
udzielió dotacii.

. Ad pkt 8.

Po zrealtzowaniu Ze porz4dku posiedzenia Przewodnicz4cy Komisji
podziękował wszystkim zaudztat t zamkn4ł posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.
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